

KEEPING THE BEST CLIMATE



EUROPROGRESS ↗



Europogress group is an Italian leading company in the greenhouses manufacturing sector and in the commercialization of systems and technologies for protected crops.

Europogress follows each installation from the design to the assembly, up to an excellent after sales service, which always guarantees competence, satisfaction and reliability.



Le groupe Europrogress est leader italien dans la production de serres et dans la commercialisation de systèmes et de technologies pour les cultures protégées.

Europrogress suit chaque installation de sa conception à l'assemblage, jusqu'à un excellent service après-vente qui garantit toujours la compétence, la satisfaction et la fiabilité.







150+

employees / cooperators
alongside our customers
employés / collaborateurs aux côtés de nos clients

30+

years of experience
in the greenhouses sector
années d'expérience dans le secteur des serres

700+

hectares of worldwide
covered area
hectares de surface couverte
dans le monde entier

20

countries in the world where
Europrogress is present
pays du monde où Europrogress
est présent



A SOLUTION FOR EVERY NEED *UNE SOLUTION POUR CHAQUE EXIGENCE*

Efficient and advanced equipment allow Europrogress to meet the needs of small family farms as well as of the large cooperatives, institutions of agricultural development and Educational institutes.

The greenhouses, designed in detail, meet the needs of the customer and the cultural and climatic necessities of the area.

Des équipements efficaces et avancés permettent à Europrogress de répondre aux besoins des petites exploitations agricoles familiales ainsi que des grandes coopératives, institutions de développement agricole et Institutions d'éducation.

Les serres sont conçues en détail pour répondre aux besoins des clients et aux nécessités culturelles et climatiques de la région.





CLOSE TO OUR CUSTOMERS. **ALWAYS** PROCHE DE NOS CLIENTS. **TOUJOURS**

With more than 800 hectares of covered area in the world, Europrogress offers the experience of a consistent and extensive after sales service. The steady after sales service ensures prompt interventions to protect customers in the best way.

Avec plus de 800 hectares de surface dans le monde, Europrogress vante l'expérience d'un service après la vente cohérent et étendu. L'assistance après la vente continue garantit des interventions rapides afin de mieux protéger les clients.







ENSURE RELIABILITY ASSURER LA FIABILITÉ



Europress meets the requirements of UNI EN ISO 9001: 2008.

The certification ensures a perfect synchronization in the process steps as well as safety and quality in services.

Quality Certification allows Europress a quick and orderly work growth, secure and reliable.

Europress répond aux exigences de la norme UNI EN ISO 9001: 2008.

La certification assure une synchronisation parfaite dans les étapes du processus, ainsi que la sécurité et la qualité des services.

La certification de qualité permet à Europress une croissance d'emploi rapide et ordonnée, sûre et fiable.



Europrogress S.r.l.

Via per Concordia, 20 - 41037 Mirandola (MO) - Ph. +39.0535.26090 - Fax +39.0535.26379
info@europress.it - www.europress.it



www.europress.it

